
 
PROTOKOLL FÖRT VID SÄLLSKAPET BOULE I HJO

Styrelsemöte 2025 -06-02  kl 10.00 i Klubblokalen

Närvarande: Sven Stoltz, Berit Svensson, Åse Pettersson

                    Göran Tegnelund, Pelle Ekholm, Sonja Johansson

                    Gerd Björnell, Pia Quist. Saknas Conny Wennergren

§1. Mötet öppnades av ordförande Sonja Johansson

§2. Dagordningen godkändes

§3. Pia Quist valdes till justerare.

§4. Föregående protokoll 2025-05-05 godkändes och lades till handlingarna. 

§5 Ordförande: Rapporter/frågor/uppdrag mm.

A. Sponsoravtal. Vi kommer att få  10.000 kr i 3 år av Tidaholms Sparbank.

    Den 10 juni kommer en person från banken och vill ha lite bilder och se hur

    det ser ut i vår boulehall. Närvarande från klubben, Sonja, Pelle, Yonne,

    Christer och Åse. Ev ordna en tävling i Tidaholmsbankens anda framöver. 

B.  Matersättning på tävling enl avtal. Beslut: Seriespel: klubben betalar 

     startavgift och presentkort på 100 kr / gång.

C. Summa till styrelsens förfogande( årsmöte och medlemsmöte)

     Beslut: Förslag till årsmötet att styrelsen får 4000 kronor 

D. Visning av våra nya kläder ej klart, avvaktar till hösten med visning



E. Reklam på våra nya kläder. Beslut: Huvudsponsor Tidaholms Sparbank 

    tryck på jacka och väst.

F. Avslutning på Biergarten för styrelse och kommitteer den 10/6  kl 17.00

   Alla ska bestämma vilken mat de önskar och meddela Sonja senast 8/6

G. Uppfräschning av Boulehallen. Måla en och en halv meter upp på väggarna.

    Carpmans sponsrar matrial och bankommitten ansvarar.

§6. Rapport Kassören

A. Ekonomisk rapport Se bilaga 1.

    Serveringen av fika har minskat, Åse gör en halvårs redovisning.

§7 Rapport Tävlingskommitten    

A Tävlingsresultat Maj månad  Se bilaga 2..

B. Klothjohan och Klothjohanna i Juli. Avgift 100 kr/person, inklusive fika,

    hamburgare. Gerd beställer kepsar med tryck. Sven gör inbjudan, 4 match.

§8. Rapport bankommitten.       

A  Utbyggnad vid Almedal Frågan öppen.

B.  Extra toa vid tävlingar, frågan öppen

§9. Rapport Trivselkommitten

A. Serveringen fungerar bra.

B. Spisen- ugnen i boulehallen. Varmluft och vanlig ugn fungerar, viket som.

§10. Övriga frågor

A. Fråga: om det går bra att sätta på frysen i boulehallen. Svar:Ja

B. Det går bra att träna  kl 14.00 vid KM



C. Klot 1000 kr/sett och klubben har beställt 18 sett.

D. Blir det någon ändring i kalendern, så är dt viktigt att det skrivs in.

E. Pilotprojekt Boule V65+ : Vi forskar vidare och bjuder in SPF,  intresse

    anmälan senast 8 juni, Sonja anmäler.

F. Högalidens Dag. 11/5. Pia och Inge var där för klubben. Det var många som

   provade att spela.

G. Dalsjöfors är intresserade att komma hit och spela V65 tävling ev i parken

    Vi diskuterar detta och sponar framåt.

§ 11. Nästa styrelsemöte 4/8 kl 10.00 i Boulehallen

§12. Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

                        Mötet hålls i samarbete med SISU

                                        Hjo 25- 06- 06

_______________________               _______________________        

Ordförande Sonja Johansson       Sekreterare Gerd Björnell  

 _____________________

Justerare Pia Quist


